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1101115 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 題目 

 

    他慢慢知道過去做的事是不對的，他的良心使他越來越不安。

所以他開始關心不幸的人。在他的組織裡有很多年輕人，他開始關

心他們的家庭，才發現好多孩子的家庭都是有問題的。在解散他的

組織後，他告訴他兒子，他不再成天想到過去的事，終於得到心靈

上的平和。他的頭痛完全消失了，晚上也不再做惡夢。 

 

 

 

 

  



2 
 

 

1101115 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 參考答案 

 

    He gradually realized that he had done many wrong deeds. This 

troubled his conscience more and more. Therefore, he began to be 

concerned about the less fortunate people. There were many youngsters in 

his organization. He began to be interested in their families. Only then he 

discovered the families of those young people were not normal. He told his 

son that he stopped thinking about the past after he dissolved his 

organization. He eventually got peace of mind. His headaches were gone 

and he never had nightmares any more. 

 

 


